
Protokoll	vid	styrelsemöte	2022-05-31	via	Zoom
Närvarande Camilla	Ravenna,	ordförande

Maria	Pagmark
Ulrika	Anderberg
Anita	Östby,	sekreterare
Jenny	Holgersson
Lena	Källman	Larsson

Deltog	ej Brita	Freudenthal

1. Mötet	öppnas
Camilla	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	välkomna.

2. Dagordningen
Godkändes.	

3. Val	av	justerare
Camilla	och	Maria	valdes.

4. Rapport	från	ordföranden
Camilla	och	Anita	har	deltagit	i	möte	med	SvTeK	angående	domarkonferensen	
2024.	Camilla	kommer	aR	bli	kontaktperson	för	SF.		Ansökan	om	officiell	
utställning	inför	2024	ska	vara	SvTeK	Tllhanda	senast	15	sept	i	år.

5. Rapport	från	kassören
Ekonomin	är	stabil	och	god.

6. Rapport	från	sekreteraren
Sekr	är	ansvarig	för	beräkningen	av	Årets	SkoRe.	Resultatet	läggs	ut	fortlöpande	
på	hemsidan.

7. SkoHe-NyH
JubileumsskriYen	ersäRer	nästa	nummer	av	Tdningen.

8. Hemsidan
Klart	med	inloggningen	Tll	hemsidan.	Marita	fortsäRer	aR	göra	uppdateringar	
Tlls	vidare.	

9. LokalkommiHérna
Inget	finns	aR	rapportera.

10. RAS
Diskuterades	uppdatering	av	RAS	samt	ev	uppfödarmöte.

11. SPpendium
Förslag	tas	fram	och	tas	upp	på	möte	i	höst.



12. Jubileumsutställningen

Vi	gick	igenom	alla	punkter	och	läget	är	under	kontroll.

1. Övriga	frågor

Fanns	inga.

1. Nästa	möte

Blir	22	juni	kl	19.00	via	Zoom.

1. Avslutning

Camilla	tackade	alla	och	avslutade	mötet.

Vid	protokollet

Anita	Östby

Justeras

Camilla	Ravenna Maria	Pagmark


